


護理系教師基本資料表

姓名	李芳欣		
E-mail	fanny77@seed.net.tw		
連絡電話	06-2671214-526/501		
職稱	副教授		
專長與研究領域			
公共衛生護理、社區衛生護理、婦女健康、長期照護			
學經歷一覽			
學歷	高雄醫學大學 護理學系 博士		
經歷	1. 中華醫事科技大學 護理系 副教授 2. 中華醫事科技大學 護理系 助理教授 3. 中華醫事科技大學 護理系 講師 4. 成功大學附設醫院 護理部 護理師		
期刊論文一覽			
論文名稱	刊物名稱	期刊類別	
1. Effects of different reminder strategies on first-time mammography screening among women in Taiwan. (2020.2).	BMC Health Services Research,	SCI	
2. Influence of Location and Frequency Variations of Binaural Electrostimulation on Heart Rate Variability. (2020.1).	Advances in Intelligent Systems and Computing	EI	
3. Factors influencing marital violence among Vietnamese women in Taiwan. (2019.3)	Journal of Transcultural Nursing	SCI	
4. Factors associated with the intention to use adult preventive health services in Taiwan. (2019.9)	Public Health Nursing	SCI	
5. Hand tendinopathy risk factors in Taiwan: A population-based cohort study. (2019)	Medicine	SCI	
6. Intention to receive breast cancer screening and related factors of influence among Vietnamese women in transnational marriages. (2018)	Journal of Nursing Research	SCI/SSCI	
7. The effects of an educational intervention on preventing cervical cancer among Vietnamese women in Southern Taiwan. (2017)	Journal of Cancer Education	SCI	
研討會論文一覽			
論文名稱	研討會名稱. 國家. 城市		
1. Factors Associated With the Intention to Use	2019 AAPINA & TWNA		

Metabolic Syndrome Screening Among Vietnamese Women in Taiwan	Joint International Conference. Taichung, Taiwan. 2019/8/16-8/17.
2. Influence of Location and Frequency Variations of Binaural Electrostimulation on Heart Rate Variability. International Conference on Social and Occupational Ergonomics.	Florida, USA. 2018/7/21-7/25.
3. 比較在不同姿勢下進行手搖機運動之心肺負擔與訓練成效-站姿 vs. 坐姿	社團法人臺灣物理治療學會第七十四次學術論文研討會專題演講暨繼續教育課程。2017/9/23
研究計劃案	
計畫名稱	起迄時間
1. 影響糖尿病個案參與大腸癌篩檢意向之相關因素探討	2019.2.1-2020.1.31
2. 代謝症候群篩檢意向之影響因素	2018.2.1-2019.1.31
3. 應用醫療服務利用模式探討成人預防保健服務利用意向之影響因素：台灣族群與移民族群之比較	2017.2.1-2018.1.31